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Mně na vozejk posadila před pár lety Fridrichova ataxie. Tas kurva mi vzala motorky, ale zase dala
quady. :-)
Joey 23.02.2009 21:05:50

počkej corte ty seš na vozíku???
Aligator.avs 23.02.2009 21:08:37

Audi 4x4 :-P
cort 23.02.2009 21:14:42

Joey> Jo, vadí nebo co? :-)
maartinek 23.02.2009 21:17:18

urcite to nikomu nevadi, jen je to prekvapko. ted akorat mi kamos motorkar rikal, ze
byva nejaky setkani kolkaru-vozickaru a motorkaru. pamatuju, ze loni to bylo i v tv a
prej to byla uplne super akce. ja se tam urcite chci podivat.
tomram 23.02.2009 21:19:34

ale uš je i motorka pro vozíčkáře. (y) asi bych to nerozdejchal nebo za hodne
dlouho.Obdiv asi začnu jezdit pomaleji (y)
Řezňa- 23.02.2009 21:19:53

Corte to mi je líto, sem ani netušil. A ty seš na vozík vázány nebo mužeš chodit?
ALEX71 23.02.2009 21:22:00

Tak se taky hlásím do klubu.Před X lety motorka+strom - špatná kombinace.Díky
4kolce jsem zpět za řidítky.Díky bohu - a to nevěřím :-)
cort 23.02.2009 21:26:28

Marťas byla tu asi dvě videa, kde dřepim na káře. :-) Nicméně jsem sice vyškrtl z
deníčku životních cílů sprint na sto metrů. :-D
Miky26 23.02.2009 21:26:29

U mě záleží jestli mám, nebo nemám titanové nožky.Před 20 lety jsem potkal vlak a
neuhnul.  http://rattlesnake26...07/#last_day_387.jpg Všichni máme i 4kolky,ale kluci
raději silnici. Když se podíváš na špičku kokpitu tak víš proč Miky26  
http://rattlesnake26...007/#NOR-CZE_025.jpg
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leos2 23.02.2009 21:28:05

 http://img1.rajce.id...ages/hyundai_H-1.JPG
cort 23.02.2009 21:28:56

Řezníík> Chodit ne, ale nohy cejtim. ;-)
cort 23.02.2009 21:32:46

Miky26> Šikovnej kluk jsi. (y)
Miky26 23.02.2009 21:33:36

cort> to já to mám opačně chodím,ale necejtím :lol:
bars 23.02.2009 21:34:44

Alex71>Tak se taky hlásím do klubu.Před X lety motorka+strom - špatná
kombinace.Díky 4kolce jsem zpět za řidítky.Díky bohu - a to nevěřím :-)

  Já stejně... motorkaXstrom...
Řezňa- 23.02.2009 21:35:46

To jsem ani nevěděl o vás, obdivuju vaše výkony.
mihcal 23.02.2009 21:38:28

Miky26> Čekal jsem, kdy napíšeš kámo. ;-)   (y) Pro mě jseš jeden z největších frajerů
co znám!!! (y)
Joey 23.02.2009 21:42:28

cort> ne naopak. seš frajer že takhle krosíš :-DD
pool-450 23.02.2009 21:47:38

Hoši,jste všichni borci,nevím,jestli bych to unes.Miky,ty jsi případ sám pro sebe,jsi
velkej machr. Hoši nebudete tomu věřit,ale kam se pustíme mi se zmrzlýjma nohama
se Miky odváží taky,když jsem ho minulej víkend viděl skákat s kolkou na moto
trati,tak jsem si myslel,že tě budem sbírat do kovošrotu :-D .  :-DD :-DD :-DD Já to
říkám pořád,jste machři všichni,kdo jste schopni se takhle zvednout a jít si za svým.
:-DD :-DD :-DD
Aligator.avs 23.02.2009 21:53:08

JJ všechna čest a obdiv klukům ale i holkám co nemůžou ale chcou a dokážou s tím žít
a stíhat zdravým a být i lepší než my zdraví (y) (y) (y)
offroad-atv.cz 23.02.2009 22:15:35

Tak já se kluci hlásím do klubu taky. Též bývalej motorkář ,,čoprysta,, v krvi to mám
pořád,jen fyzicky to nejde. Tak jsem zkusil 4kolku. Ono lidi já nevím s tím obdivem,ono
nic člověku nezbývá.Na začátku se to chce zabalit,jenže si záhy člověk uvědomí ,že
vlastně ani skočit nemůže. No mě dost pomohl právě offroad,později 4kolky. Offroad z
důvodu,že jsem založil 4x4nazory.cz je to takové mé děcko:nemohl jsem jezdit,ale
stále jsem byl v cetru dění přez toto forum a to mi pomáhalo.Pozdeji 4kolky,přez
prodej číny jsem se dostal ke grizzlymu :-) Holt cesty jsou nevyzpytatelné.
cort 23.02.2009 23:33:49

Ä proč Vás opičáky nevidím na soupisce CT 09? :-P
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offroad-atv.cz 23.02.2009 23:42:18

Hele vopičáku number 1,co to je CT. Já znám akorát čt1 čt2 .... :-D
cort 23.02.2009 23:46:24

offroad-atv.cz> Czech Tour. :-)   http://www.quadmania...etail/?ft=239&fid=14
Standa09 24.02.2009 00:11:45

Pro ty kteří to neznají (http://www.mkvcr.cz/)vozmenů co jezdí na čtyřkuli je povíce a
já patřím mezi ně B-)
honzaj 24.02.2009 00:42:12

Vystačím si s francouzskejma holema. Dost jste mě překvapili!
cort 24.02.2009 00:52:48

honzaj>Vystačím si s francouzskejma holema. Dost jste mě překvapili!

 Doufám že pozitivně.
fandah 24.02.2009 06:53:26

Taky se hlasim, postupná ztráta funkce svalů, bohužel všech ale snažím se a na 4kuli
zatím vylezu.
Miky26 24.02.2009 07:27:34

Cort sice nejsem na seznamu CT09 ,ale počítáme s partou,že se na pár dní přidáme.
B-)  Neboj víc jak 20 nás asi nebude :lol: :lol: :lol:
dick 24.02.2009 07:34:19

Smekám a držím všem palce, ať se nikomu nic špatného nepřihodí na čtyřkolce - to
platí pro všechny.
kojot 24.02.2009 09:04:14

Teda milé osazenstvo, vím že se tu pohybuje komunita all the time 4x4

 ale že vás je tolik jsem netušil. Já sám jsem tomu utekl před 16 ti lety jen o chlup.
Takže fakt zírám, že si nedáte pokoj a jdete do toho naplno.. (y)
Aziz_ 24.02.2009 11:37:46

Všem hendikepovaným skládám velký obdiv,jste frajeři. (y)
Rudlikkk 24.02.2009 11:45:03

Klobouk dolů pánové (y) vidím že máte odvahu a sílu s tím bojovat (y) (y) (y)
cort 24.02.2009 18:05:52

Tak jako už nikdo, jo? B-)
bars 24.02.2009 18:51:05

cort>Tak jako už nikdo, jo? B-)

  Ti to nestačí?? ;-)
phaser-kfx 24.02.2009 18:52:24
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Ale jo,jen jsem si toho všiml až ted tak se poslušně hlásím...před šesti lety motorka.viz
foto z posledního treninku: http://www.tykeev.com/?p=28  ted kfx700 a
spokojenost,na zadní de taky :-DD
cort 24.02.2009 19:04:01

Bars> Ale stačí, jen tu nevidím chlapce MKV. :-)
phaser-kfx 24.02.2009 19:12:01

Však jsem tu :-) www.mkvcr.cz A nikdo z vás není u nás v MKV??
cort 24.02.2009 20:01:14

phaser-kfx> První vlašťovka... (y) Jinak já tam nejsu z důvodu sebevyčlenování, to
"jsem na chudák na káže a proto chci výhody" mně nebere. ;-)
phaser-kfx 24.02.2009 20:13:44

cort:Je vidět že jsi tam nikdy nebyl,to tě omlouvá ;-) jináč bys věděl že o tutom to
opravdu není. Rozhodně nikdo z nás kdo jsou schopni vyšplhat na čtyřkolu chudáci
nejsme což víš sám B-)
Standa09 24.02.2009 20:40:35

již včera jsem to psal Pro ty kteří to neznají (http://www.mkvcr.cz/)vozmenů co jezdí
na čtyřkuli je povíce a já patřím mezi ně. Myslím že je to dobrá zaležitost vědět o sobě.
B-)
cort 24.02.2009 20:52:55

phaser-kfx>á to napsal blbě, prostě si dost kluků zbytečně sráží ego kuli vozejku.
Přitom mohli dopadnout hůř, třeba být voliči ČSSD. ;-)
Standa09 24.02.2009 20:58:08

cort> tož tak bych dopadnout nechtěl.... :´-(
Krajoch 24.02.2009 20:59:51

přispěju já motorka bilboard, sloup loni 13. června pátek dnes celkem ok motky mám
doživotně zakázaný doma malý dítě
phaser-kfx 24.02.2009 21:54:03

cort:jojo to je jasný však nemám nijak označenou ani kolku a pořádně ani auto a
myslím,že nikdo z nás nepotřebuje ničí soucit už vůbec né stát se voličem čssd :lol: 
Jináč zdravím ostatní kolegy ...
roman62 24.02.2009 23:36:32

Nazdar chlapi, zdravím vás všechny a pekelně se mi líbí vaše voličské nadšení. Jen
doufám, že se to projeví tak, aby si nabubřelý JP se svým přítelem MUDrem vychutnal
porážku. :-DD
KTMatěj 25.02.2009 13:00:24

phaser-kfx> Není to letiště ve střemech? Protože tam bych dělat kravini rozhodně
nechtěl, je to jak pole:-)
phaser-kfx 25.02.2009 16:47:09

KTMatěj:přesně tak je,trenoval jsem tam v týdnu celkem často a víkendy byly v
mimoni na pojezdovce .-)  Je to tam krapet hrbolatý takže na jízdu po předním si
musel jen na určitých místech ale jináč v pohodě ;-) Odkud jsi že to znáš?
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phaser-kfx 25.02.2009 16:49:02

KTMatěj:přesně tak je,trenoval jsem tam v týdnu celkem často a víkendy byly v
mimoni na pojezdovce .-)  Je to tam krapet hrbolatý takže na jízdu po předním si
musel jen na určitých místech ale jináč v pohodě ;-) Odkud jsi že to znáš?
KTMatěj 25.02.2009 20:18:05

phaser-kfx> Jezdíme tam závody dragsterů 
:http://www.motorkar...-dragster-12857.html  

  

  

phaser-kfx 26.02.2009 18:15:33

Jojo to vím,že se tam něco takového děje,ale nějak mi vždy uteče termín.Mi si tam
občas ted uděláme privátní grilovačku s klukama od aut,že se tam všici vejdem :-)
KTMatěj 27.02.2009 08:22:51

phaser-kfx> No Policie tam s takovýma akcema mývá celkem problém. Jinak termíny
jsou na www.socialistik-dragster.cz
phaser-kfx 27.02.2009 21:20:27

KTMatěj: s náma rozhodně ne,jsou pravidla která dodržujem a ani tam nejezdíme,jen
to máme kvůli placu že se tam v klidu vejdem ;-)
phaser-kfx 27.02.2009 21:22:14

KTMatěj: s náma rozhodně ne,jsou pravidla která dodržujem a ani tam nejezdíme,jen
to máme kvůli placu že se tam v klidu vejdem ;-)
Pivoň 01.03.2009 20:37:38

Ahoj,jsem taky na kárce (y)
-Rastaman- 01.03.2009 20:49:20

já taky a posadilo mě na něj to samý co corta tzn.Fridrichova ataxie (u)
Pivoň 01.03.2009 20:55:55

Mě před dvěma lety vysekala kámoška v autě-kráva blbá :-D
cort 01.03.2009 21:12:25

yamaha> Tak vítej v klubu vyjímečnejch, bo tuhle srajdu jen tak někdo nemá. :-D K
jakýmu felčarovi jezdíš?
cort 01.03.2009 21:14:05

Pivoň>Mě před dvěma lety vysekala kámoška v autě

-kráva blbá :-D

  Nemáš sedat do auta bez řidiče... :-P :-D (s)
ALEX71 01.03.2009 21:15:34
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Se nám to komando nějak rozrůstá že? :-D
bars 01.03.2009 21:17:29

Pivoň> tebe znám, byli jsme spolu v Kladrubech....
Pivoň 01.03.2009 21:19:22

Bars Jo?A jak si mě poznal?? :-D
cort 01.03.2009 21:20:32

Alex71> No to ano. :-)
bars 01.03.2009 21:21:00

Pivoň> podle manželky :-D :-D
Pivoň 01.03.2009 21:22:54

Bars-jo ták ty si koukal na stránky :-DD  A já tě znám?
bars 01.03.2009 21:24:55

Pivoň> asi jo. Tomáš, oranžovej vozejk- takovej nikdo neměl :-D a bydlel sem s
Andělem....
Pivoň 01.03.2009 21:31:23

Bars> tyjo nák ted nevim :o pamatuju si Dana co byl taky s Andělem na pokoji.
Miky26 01.03.2009 21:32:32

Tak by sme mohli dát v létě v Kladrubech spicha ,když to tam všichni tak dobře známe
:lol: :lol:
bars 01.03.2009 21:34:30

Pivoň> já tam byl hned po Danovi :-D mám to z motorky.... o strom....
bars 01.03.2009 21:35:53

Miky26> klidně, mám to kousek... projedem okolí :-DD :lol:
Pivoň 01.03.2009 21:37:53

Bars> já fakt nevim asi.možná kdybych tě viděl tak bych si vzpoměl.
bars 01.03.2009 21:40:03

Pivoň> chápu, jsem docela nevýraznej :-D
Pivoň 01.03.2009 21:42:44

Bars> hele jak si napsal pod tu fotku co máš za typ mašiny? :-$
bars 01.03.2009 21:46:45

Pivoň> to tam mám ještě z Motorkářů... normálně ji dej do databáze. Chystám tam dát
svojí kolku, ale nějak to nestíhám fotit :-D
Pivoň 01.03.2009 21:50:34

Bars> a co máš ted za stroj?hele a mluvil jsem s tebou někdy? :-D
Miky26 01.03.2009 21:54:05

Bars>Miky26> klidně, mám to kousek... projedem okolí :-DD :lol:

 Mám to kousek z chalupy(25km)nemám problem,ale až v létě, do května mám
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sezonu. Navíc ve Vlašimi příbuzenstvo.Na 4kolce sem bohužel na chalupě ještě nebyl
takže se nechám rád provést místnímy lesy a polnačkami.Zkousnul bych i Blaník :lol: 
Jestli funguje ještě hospoda u rybníka (byl sem naposled jako pacient v roce 1992)tak
by se dalo i přespat a popít s nováčky na kopečku.
bars 01.03.2009 21:54:16

Pivoň> jo, mluvil... trochu... :-D  jo a mám Renegadea :-D
Miky26 01.03.2009 21:55:32

Bars>Pivoň> chápu, jsem docela nevýraznej :-D

 podle tý fotky vypadáš jako perníček ze Šreka,by si tě určitě všimnul :lol: :lol: :lol:
Noe 01.03.2009 21:57:25

Kluci jste pro mě pro Borci s velkým B!!!
bars 01.03.2009 21:58:00

Miky26> nikdy sem tam nejezdil, stroj mám teprv 3tejdny.... bydlim 15km od
Benešova směr Praha...
Pivoň 01.03.2009 21:59:45

Bars> tak to jsem fakt magor :lol:  a k Marcele si chodil?
bars 01.03.2009 21:59:47

Miky26>Bars>Pivoň> chápu, jsem docela nevýraznej :-D podle tý fotky vypadáš jako
perníček ze Šreka,by si tě určitě všimnul :lol: :lol: :lol:

  jako že bych za sebou drobil :lol: :lol: :lol: :lol:
bars 01.03.2009 22:03:53

Pivoň> nechodil, jezdil :-D ale jenom ze začátku, ruce mám v pohodě tak mě tam
nechtěli :-D  pojď na icq, ať to tu nezasíráme....
Miky26 01.03.2009 22:05:48

Bars> to já to mám na opačnou stranu k Táboru.Tak si to užij s Renem to bude mazec
než zjistíš kudy projde a co vydržíš. Když sem koupil 4kolku, tak sem se podíval kde
sem 20let nebyl, brázdil silnice a polnačky a zkoušel co vydržíme jako celek.Na podzim
sem se dal dohromady s klukama a udělali sme tu Budějovický vlákno a od tý doby co
jezdím s nima tak ti můžu říct,že kam bych se vloni bál dnes bych šel po hlavě.Jezdím s
4kolkou hodně na ryby takže sem díky ní objevil fleky o kterejch se mi ani nezdálo.Máš
se na co těšit.Máš taky kočkopsa jako já ,ale jednou tak silnějšího.Ani ATV ani
Quad.Vozmeni maj radši ATV dá se sednout při nalejzání na blatník a nosič použít jako
madlo.
bars 01.03.2009 22:11:34

Miky26> nosič přikoupim, zadní stačí... Měl sem půjčenýho Gryzzlyho 700 s EPS, najel
sem za den 30km a vzal bych ho.... Ale potom sem se svez na Can amu a bylo
vymalováno :lol:
Pivoň 01.03.2009 22:11:55

Bars> jj tak jdem na icq.
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phaser-kfx 02.03.2009 23:43:08

Tady se to rozjelo pánové!!Já se chystám do kladrub poprvé,byl jsem v košusu a
slapech.Jaký to je v klatrubech?
bars 03.03.2009 00:27:31

phaser-kfx> v Kladrubech je to v pohodě, ale jinde sem nebyl, takže nemůžu srovnávat
:-D
cejn1 06.03.2009 00:04:52

Pánové jsem tu celkem novej ale smekam klobouk.
offroad-atv.cz 06.03.2009 12:11:25

phaser-kfx> Ahoj, na Slpaech jsem byl taky,kdy jsi tam byl?
Miky26 06.03.2009 19:59:35

cejn1>Pánové jsem tu celkem novej ale smekam klobouk.

 podle nicku seš rybář,nebo jen vysokej a placatej ? :-D
Pivoň 08.03.2009 21:45:01

Ahoj,tak jsem dneska trošku umyl a trochu nafotil tak jsou náký fotky v profilu ;-)
KTMatěj 09.03.2009 14:15:40

Pivoň> Máš zajímavou kombinaci předních a zadních gum. Jinak k čemu jsou ty žlutý
věci na hadicích?
Pivoň 09.03.2009 18:34:45

KTMatěj> vepředu mam silniční protože je mam ted nový tak jsem je zkoušel,jinak
mam 4silniční a 4drapáky.Ty žlutý návleky na hadicích jsou na parádu a na ochranu.
Orgovany. 23.03.2009 22:30:33

Já znám 2 motorkáře který maj jednu nohu. Na tom jednom by to člověk ani nepoznal
(y) . Důležitý je najít si nějakej možnej koníček a věnovat se mu jako vy co nemůžete
chodit (y) .  Jaký to je jezdit v těžkým terénu když je člověk ochrnutej ?
cort 23.03.2009 22:58:34

Orgovany> Fajn. :-DD
Miky26 24.03.2009 00:09:30

Orgovany> pro ty co sou na vozíku od mala je to jako když ti někdo otevře novej svět
o kterým se ti celej život jen zdálo. Pro ty co již zdraví,nebo úraz oslovil později v
životě je to jako kdyby si x let (od úrazu)jedl jen suchej chleba a pečínku měl denně i s
její vůní na dohled.A ted najednou můžeš i tu pečínku. (y)
cort 24.03.2009 00:18:23

Miky26> Tak tohle mi do oka natlačilo slzu. (y)
bars 24.03.2009 16:22:16

Čtverák> je terén a terén..... tam co sen dřív jezdil na motorce si netroufám.... jezdim
tak, abych se nevysypal. Nechci se podruhý zmrzačit ;-)
Orgovany. 24.03.2009 16:25:32
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Bars>Čtverák> je terén a terén..... tam co sen dřív jezdil na motorce si netroufám....
jezdim tak, abych se nevysypal. Nechci se podruhý zmrzačit ;-)

  Chceš říct že kolka neprojede to co mašina ?
zmizík_zaks 24.03.2009 17:08:44

Tak to vám skládám velikou poklonu! Pustit se do něčeho takoého i přes handicap, to
chce odvahu, já bych ji asi nenašel... já si jízdu na čtyřkolce bez nohou nedokážu
představit(asi bych se pos**l strachem kam to pošlu) a vy jezdíte i terény, fakt veliká
poklona draci!! (y) (y) (y)
bars 24.03.2009 17:46:56

Orgovany> to netvrdim, tam záleží hlavně na tom, kdo řídí. Ale můj hlavní problém je
v tom, že při převrácení nemohu bezpečně opustit stroj.... A na výjezdy si myslim že je
enduro lepší :-D
ALEX71 24.03.2009 19:12:42

Miky26>Orgovany> pro ty co sou na vozíku od mala je to jako když ti někdo otevře
novej svět o kterým se ti celej život jen zdálo. Pro ty co již zdraví,nebo úraz oslovil
později v životě je to jako kdyby si x let (od úrazu)jedl jen suchej chleba a pečínku měl
denně i s její vůní na dohled.A ted najednou můžeš i tu pečínku. (y)

  Velká pravda hoši.Pro mě to byl obrovský návrat.Jenom mě štve,že já mula na to
nepřišel dřív.No ona tomu ani doba a peníze nepřáli.Po bouračce jsem x let jenom
smutně koukal jak všichni jezdí a já už nejezdím.No čtyřkolky byly tenkrát tak akorát
na plakátech.Paráda, že to dorazilo i k nám.Hoši - vybíral jsem - koupil jsem - nasadil
helmu a tradá.Po dvaceti letech řidítka v rukou.Bylo to,jako bych je držel v ruce
včera.To se prostě nezapomíná.Vezmu za plyn a JEDU.Jasná věc - motorka to není.Ale
je to stroj s řidítkama.Hoši já byl tak dojatej.No jak malý dítě.Normálně jsem si nabulel
do brejlí.Fakt. No dneska už jsem větší a snažím se to ukočírovat.Jak psal Bars - není
to žádná sranda a pořád musíš uvažovat trošku víc - co si můžeš dovolit a co
ne.Například skoky jen do určité míry.Protože stále sedíš a do páteře jsou to slušný
prdy.Je to asi takovej pocit, jako když za sebou vezeš svoje dítě nebo tak
něco.Nemůžeš si zkrátka dovolit tolik riskovat.Fakt se za jízdy vozíčkářům dost blbě
vystupuje. :-D .Samosebou,že se člověk kolikrát neudrží a vezme za to - přijde průser -
no ale to pak mám vykulený oči jak žirafa a brzdím i očima. :-D
Orgovany. 24.03.2009 19:18:20

Alex71>Miky26>Orgovany> pro ty co sou na vozíku od mala je to jako když ti někdo
otevře novej svět o kterým se ti celej život jen zdálo. Pro ty co již zdraví,nebo úraz
oslovil později v životě je to jako kdyby si x let (od úrazu)jedl jen suchej chleba a
pečínku měl denně i s její vůní na dohled.A ted najednou můžeš i tu pečínku. (y)  Velká
pravda hoši.Pro mě to byl obrovský návrat.Jenom mě štve,že já mula na to nepřišel
dřív.No ona tomu ani doba a peníze nepřáli.Po bouračce jsem x let jenom smutně
koukal jak všichni jezdí a já už nejezdím.No čtyřkolky byly tenkrát tak akorát na
plakátech.Paráda, že to dorazilo i k nám.Hoši - vybíral jsem - koupil jsem - nasadil
helmu a tradá.Po dvaceti letech řidítka v rukou.Bylo to,jako bych je držel v ruce
včera.To se prostě nezapomíná.Vezmu za plyn a JEDU.Jasná věc - motorka to není.Ale
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je to stroj s řidítkama.Hoši já byl tak dojatej.No jak malý dítě.Normálně jsem si nabulel
do brejlí.Fakt. No dneska už jsem větší a snažím se to ukočírovat.Jak psal Bars - není
to žádná sranda a pořád musíš uvažovat trošku víc - co si můžeš dovolit a co
ne.Například skoky jen do určité míry.Protože stále sedíš a do páteře jsou to slušný
prdy.Je to asi takovej pocit, jako když za sebou vezeš svoje dítě nebo tak
něco.Nemůžeš si zkrátka dovolit tolik riskovat.Fakt se za jízdy vozíčkářům dost blbě
vystupuje. :-D .Samosebou,že se člověk kolikrát neudrží a vezme za to - přijde průser -
no ale to pak mám vykulený oči jak žirafa a brzdím i očima. :-D

 A jak se ti to stalo ? Smím-li to vědět.
ALEX71 24.03.2009 19:25:01

Viz. strana 1 tohoto vlákna.Pro upřesnnění - moc si toho nepamatuju.Byl jsem 4 dny v
bezvědomí a nějakej výmaz paměti.V osmdesáti jsem nedotáhl zatáčku a šup mezi
stromy do lesa. :-)
Orgovany. 24.03.2009 19:25:53

Alex71>Viz. strana 1 tohoto vlákna.Pro upřesnnění - moc si toho nepamatuju.Byl jsem
4 dny v bezvědomí a nějakej výmaz paměti.V osmdesáti jsem nedotáhl zatáčku a šup
mezi stromy do lesa. :-)

 Jako na motorce jo ?
ALEX71 24.03.2009 19:32:21

jojo :-D
Miky26 24.03.2009 19:52:46

Bars>Orgovany> to netvrdim, tam záleží hlavně na tom, kdo řídí. Ale můj hlavní
problém je v tom, že při převrácení nemohu bezpečně opustit stroj.... A na výjezdy si
myslim že je enduro lepší :-D

 Neznám vozíčkáře který umí bezpečně opustit stroj.Od toho máš kamarády co stebou
jezdí aby ti to projeli před tebou a ty pak sám uznáš zda to také zvládneš.Pokud se
budeš nezdravě bát tak ti budou maximálně vyhovovat cesty.Osobně každý z nás na
4kolce nějak s handicapem začínal ,ale pokud to po malých kouscích nebudeš zkoušet
nikdy nepoznáš kam tě opravdu může vyvézt.Dnes si troufám říci i když chodím o
protézách i na houby a ryby bez berlí a málokdo to na mě pozná tak 4kolka se mnou
projede to co já bych ani po čtyřech nevylezu.Hlavně zima byla pro mě vždy utrpení.Po
letošní kdy mě kamarádi z Budějovické klubovny vyškolili tak se na zimu poprvé po 20
letech znovu těším. (y)
bars 24.03.2009 21:41:02

Miky26> copak o to, to já zkouším co to vyjede. Ale bojim se :-D  Mám ji zatim měsíc
tak to moc nepřehánim, musim chvíli počkat aby si doma zvykli ;-)
benbourbon 24.03.2009 21:49:44

Kolegová,přeji vám mnoho kilometrů bez nehod.Já tedy "zaplať pánbůh" mám nohy
celé, ale přispívám sem proto, že mi to nedá a před těmi,co jim to neběhá,smekám!!!!
Sám jsem v roce 1979 políbil v cca 80km/h strom.Fakt je, že si toho moc
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nepamatuju,tedy jak to probíhalo.Zůstala mi pouze památka v podobě lehce
zdemolovaného levého zápěstí.Měl jsem tehdy asi víc štěstí než rozumu. :-P B-)
Miky26 24.03.2009 21:54:48

Bars- To jo zvlášt, Rendu ten je vostrej.Prvních asi tisíc kiláků jsem najezdil převážně
silnice,polnačky a sem tam nějaká louže.Lepší je chytit se party tam se opravdu naučíš
za pár výjezdů co by tě nenapadlo normálně projet ani za rok.V létě se stavím a dáme
Blaník a okolí.Párkrát projedeme na brodech Blanici. :-DD koukni k nám na Budějovický
vlákno na videa at vidíš co to umí. Mohu upozornit,že letos pod plným plynem sjezd po
svážnici z jedné nejmenované jihočeské hory.Zleva skála z prava sráz ze stromy na
cestě tak 20 čísel ujetýho sněhu prostě nádhera.Jízda celá parta plnej plyn s
přehledem.Tohle kdybys mi řekl v létě tak ti řeknu,že si padlej na hlavu,že se nechci
ještě jednou zmrzačit.Vidím to u kámoše co má leštěnku a jezdili jsme spolu v létě
převážně silnice a šotolinku.Tak 250km tejdně.Ted sme byli spolu v neděli vyjeli jen na
takovejch okresních serpentýnkách a když konečně dorazil chvilku po mě i z rychlejším
strojem tak byl zpocenej až na prd..i a říkal něco o mém pudu sebezáchovy.Neni nad
dobrej trénink s partou to pak tihle sváteční letní jezdci jsou mimo. :-DD  Tý voe to je
román.sem se nějak rozepsal :-7
Miky26 19.04.2009 21:56:36

pánové pro Vás všechny pozvánka
mihcal 20.04.2009 19:11:00

Draci, kdo jste z Ostravska, tak od 9. května koukejte na tom MS ve sledgi fandit, ať
máme mezi sebou mistra světa Mikyho26! (y)
habana.hb 21.04.2009 15:21:32

Uzákonil bych quad pro postižený zadara (y)  Před všema smekám až na zem ! nevím
jak bych se stím srovnal .
cort 07.12.2009 16:17:44

Up's. ;-)
zmizík_zaks 07.12.2009 18:47:56

cort>Up's. ;-)

 Co to?
Losky 22.12.2009 12:48:38

Upřímně jsem sem zavítal náhodou a je mi to líto, co Vás potkalo:( Ale hlavní je, že
jste nic nevzdali a pokračujete dál svým životem a máte záliby :-DD Člověk ani neví, co
na to říct, asi jsem citlivka, ale jedno oko nezůstalo suché:( Každopádně hlavně Vám,
ke kterým se život nezachoval nejlépe, přeji příjemné Vánoce, spoustu sněhu, benzínu
a hlavně lásky a nadále sílu prát se se životem (a to Vám jde dobře :-) ). Tak se toho
kluci držte! PS: Omlouvám se, ale nějak jsem to nemohl nekomentovat. Snad jsem se
někoho nedotkl, cítím lítost a obdiv. Hlavně doufám, že jsem Corta nenastartoval, vím,
že chytá na první našlápnutí :-DD
cort 22.12.2009 14:02:34

Losky> Na inteligentní příspěvky "nechytám napoprvé", není důvod. ;-)
Pivoň 15.08.2013 09:12:51
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Zdravim..je tady někdo z okolí Obecnice a Příbrami?? :-)
Invald 18.08.2013 12:11:28

Pivoň> Jsem cca 20km vzdušnou čarou od PB a rovněž s handicapem /polovozíčkář : /.
Nicmméně už jsme nyní v kontaktu :-).
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